
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 463 af 1. april 2022 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Kenneth Mikkelsen (V). 

 

 

Jeppe Bruus 

/ Jeanette Rose Hansen 

  

11. april 2022 
J.nr. 2022 - 1933 

 

Offentligt
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 463

Skatteudvalget 2021-22



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvilke overvejelser gør ministeren sig om det realistiske i, at producenter af nikotinpro-

dukter kan tage de lovpligtige stempelmærker i anvendelse pr. den 1. juli 2022, henset til 

at beskaffenhed og praktisk anvendelse af stempelmærker ultimo marts fortsat står hen i 

det uvisse, således at producenterne forhindres i tidsnok at foretage de nødvendige ind-

køb af maskiner, installere dem, udvikle formater, køre test og omstille produktionen for 

at leve op til loven? 

 

Svar 

Jeg skal henvise til min endelige besvarelse af SAU alm. del – spm. 341 (2021-22). 
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